

Each of the witnesses made an opening statement and answered questions.

At 12:50 o'clock p.m., the Task Force adjourned until 2:30 o'clock p.m. this afternoon.

AFTERNOON SITTING

(5)

The Task Force reconvened at 2:35 o'clock p.m.

Members of the Task Force present: The Honourable Senators Bielish, Cools, Fairbairn, Le Moyne, Macquarrie, Marchand and Molgat. (7)

Other Senator present: The Honourable Senator Lucier.

In attendance: Mr. Paul Bélisle, Committee Officer, Senate Committees and Private Legislation Branch and Mr. Jacques Rousseau, Research Officer, Research Branch, Library of Parliament.

Witnesses:

From the Government of the Yukon:

Mr. Willard Phelps, Leader of the Opposition.

From the Victoria Falconer Women's Centre:

Ms. Linda Boychuk, Coordinator;

Mr. Ron Veale, Private Citizen;

Mr. Doug Bell, Private Citizen.

From the Yukon Chamber of Mines:

Mr. Ron Granger, Director;

Mrs. Flo Whyard, Private Citizen;

Ms. Yvonne Harris, Private Citizen.

The Task Force, pursuant to its Order of Reference dated Thursday, August 13, 1987, proceeded to examine the Meech Lake Constitutional Accord and texts subsequently agreed to.

Each of the witnesses made an opening statement and answered questions.

At 6:05 o'clock p.m., the Task Force recessed and resumed at 6:10 o'clock p.m.

Witnesses:

From the Klondike Placer Mines Association:

Ms. Marian Schmidt, Director.

From the Yukon Federation of Labour:

Mr. John Sheppard;

Mr. Jacob De Raadt, Private Citizen.

Each of the witnesses made an opening statement and answered questions.

At 7:15 o'clock p.m., the Task Force recessed and resumed at 7:55 o'clock p.m.

tionnelle du lac Meech et des textes qui ont été approuvés par la suite.

Chacun des témoins fait une déclaration et répond aux questions.

À 12 h 50, le Groupe de travail suspend ses travaux jusqu'à 14 h 30.

SÉANCE DE L'APRÈS-MIDI

(5)

Le Groupe de travail reprend ses travaux à 14 h 35.

Membres du Groupe de travail présents: Les honorables sénateurs Bielish, Cools, Fairbairn, Le Moyne, Macquarrie, Marchand et Molgat. (7)

Autre sénateur présent: L'honorable sénateur Lucier.

Présents: M. Paul Bélisle, agent de comités, Direction des comités et de la législation privée du Sénat et M. Jacques Rousseau, attaché de recherche, Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement.

Témoins:

Du gouvernement du Yukon:

M. Willard Phelps, chef de l'Opposition.

Du Victoria Falconer Women's Centre:

M^{me} Linda Boychuk, coordinatrice;

M. Ron Veale, à titre privé;

M. Doug Bell, à titre privé.

De la Yukon Chamber of Mines:

M. Ron Granger, directeur;

M^{me} Flo Whyard, à titre privé;

M^{me} Yvonne Harris, à titre privé.

Conformément à son ordre de renvoi du jeudi 13 août 1987, le Groupe de travail procède à l'examen de l'Entente constitutionnelle du lac Meech et des textes qui ont été approuvés par la suite.

Chacun des témoins fait une déclaration et répond aux questions.

À 18 h 05, le Groupe de travail fait une pause. Il reprend ses travaux à 18 h 10.

Témoins:

De la Klondike Placer Mines Association:

M^{me} Marian Schmidt, directrice.

De la Yukon Federation of Labour:

M. John Sheppard;

M. Jacob De Raadt, à titre privé.

Chacun des témoins fait une déclaration et répond aux questions.

À 17 h 15, le Groupe de travail fait une pause. Il reprend ses travaux à 19 h 55.